

# BOWLINGKLUBBEN

www.bowlingklub-smut.dk



## Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 9. januar 2013 kl. 19.00

**Deltagere:** Bent Hemmingsen (BH), Anni Mouritzen (AM), Morten Nielsen (MN), Gitte Hemmingsen (GH), Jan Summers (JS), Jette Kroyer (JK).

**Referent:** JK.

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af referat fra sidst.
2. Generalforsamling 2013.
3. Økonomi.
4. Ungdommen i klubben.
5. Senior.
6. Juleafslutning.
7. Eventuelt.

Pkt. 1. Godkendelse af referat fra sidst.	Referatet blev godkendt.
Pkt. 2. Generalforsamling 2013.	<p><b>A) AM</b> : tjekker at lokalet er ledigt mandag d.28. januar 2013.</p> <p><b>B)</b> Følgende er på valg: <b>Anni Mouritzen</b> – kasserer -modtager genvalg. <b>Morten Nielsen</b> – seniorleder- modtager genvalg. <b>Gitte Hemmingsen</b> – bestyrelsesmedlem – modtager genvalg. Revisor <b>Jean Sørensen</b> og suppleant <b>Jørn Garp</b> vil blive spurgt om de villige til genvalg.. Spillerudvalget: <b>Jean Sørensen</b> vil blive spurgt om han er villig til genvalg. Festudvalget skal også spørges om de vil fortsætte.</p> <p><b>C)</b> Bestyrelsen vil stille forslag til ændringer af vores vedtægter. <b>§ 1: navn og formål</b> <b>§ 3: indskrives et stykke angående restance og stemmeret ved generalforsamlingen.</b> <b>§ 4: bestyrelsen.</b> <b>§ 5: indkaldelse af suppleanter.</b> <b>§ 13: pkt. 1 og pkt. 6</b> <b>§ 14: afgørelser på generalforsamlinger .</b> <b>Se de udleverede vedtægter .</b> <b>BH:</b> laver udkast til de nye vedtægter og ligger dem op på hjemmesiden, de bliver også lagt på bordene til træning og til generalforsamlingen.</p>
Pkt. 3. Økonomi.	<p>Regnskab: <b>AM:</b> Klubben har brugt mange penge på uddannelse de sidste 2-3 år, men de er givet rigtig godt ud. Der er tale om 8000 – 9000 kr. der vil kunne gives tilskud til lignende men ikke fuld betaling fra klubbens side. Klubben afsætter 4000 – 5000 kr. til lignende om året. Kontingent fortsætter uændret – AM orienterer om licens og kamp afgifter –</p>

# BOWLINGKLUBBEN

[www.bowlingklub-smut.dk](http://www.bowlingklub-smut.dk)



	<p>forhøjelser.</p> <p><b>GH:</b> forespørg om man evt. kan give fri kontingent til bestyrelsen? B-medlemmer træner gratis hvis der er plads?</p> <p><b>JS:</b> vi arbejder alle frivilligt, derfor er fri kontingent for bestyrelsen ok.</p> <p><b>AM:</b> det skal være således, at bestyrelsen og trænere er dem der trækker sig først hvis der er mangel på baner. Der lejes ikke ekstra baner.</p> <p><b>BH:</b> hvad med turskort? de er gyldige i 1 år – er det en mulighed? John Wozny leder af hallen vil blive spurgt ang. en bane til prisen på en banetime på 10 turskort.</p> <p><b>Ungdom – seniorledere:</b> Penge til telefon – <b>JS</b> mener ikke han har behov for de penge og vil gerne afstå fra dem</p> <p><b>MN:</b> er enig og afstår også fra pengene.</p> <p><b>JS og MN</b> er enige om at de mest sender SMS og <b>JS</b> giver besked via den lukkede Face-Bookgruppe for ungdommen.</p> <p><b>Donation på 10.000 kr.</b> Der er kommet en donation på 10.000 kr. fra en som ønsker at være anonym, <b>AM</b> og <b>BH</b> kender navnet på vedkommende.</p> <p><b>BH:</b> pengene må ikke indgå i den daglige drift, men er tilegnet fornyelse og gerne at pengene vokser.</p> <p>Forslag om trøje med logo – tage 25 kr. mere end hvad den koster.</p> <p><b>GH's</b> kollega har en maskine der kan brodere logo på trøjer. Det vil ca. koste 250 kr. pr. trøje</p> <p><b>AM</b> pengene er sat ind på en separat konto så den ikke figurere i det alm. Regnskab.</p> <p>Bestyrelsen skal lægge hovedet i blød til ideer om nye tiltag.</p> <p><b>Andet:</b> <b>AM</b> – netbank fungerer rigtig godt - penge til kampene i kuverter fungerer også.</p>
Pkt. 4. Ungdommen.	<p><b>JS:</b> startede med at sende mobilen rundt, så vi kunne se hvordan Face-Book gruppen fungerer. Det er kun ledere – ungdommen der kan komme ind på den. Der er billeder fra hvad der sker i ungdommen – stævner osv.</p> <p>Vi har mange med i toppen, alligevel er der ikke udtaget nogen af de unge til landsholdet eller som bobler omkring landsholdet? Vores ungdom har spillere med i top 10 hver gang de er af sted til rankingstævner.</p> <p>De er altid mange af sted og de klare sig godt både i turneringerne og til stævner. Pt. Er der 22 ungdomsspillere.</p> <p><b>JS</b> har et hængeparti med Fbwu</p>
Pkt. 5: Senior.	<p><b>MN:</b> flytning af kampe i 2. division – Trekanten er utilfredse med måden hvor på tingene er foregået. <b>MN og Jean Sørensen</b> tager hånd om det.</p> <p><b>BH</b> skriver til Ole Stampe om vores beslutning fra i aften ang. denne kamp. Bestyrelsen vil afprøve sagen som protest.</p> <p><b>BH</b> foreslår bestyrelsen skriver til koordinatoren for Jbwu.</p> <p><b>Turneringen:</b> Man skal altid kigge på bowling portalen hver uge, der står de flyttede kampe.</p> <p><b>MN:</b> det er blevet nemmere at få medlemmerne ud at spille.</p> <p>Der skal være styr på om holdlederen kan skrive slagseddel og styre udskiftninger.</p> <p><b>S-Træf:</b> <b>BH:</b> det var igen en succes med S-Træffet – Peter fra Kolding og Michael kørte</p>

# BOWLINGKLUBBEN

[www.bowlingklub-smut.dk](http://www.bowlingklub-smut.dk)



	<p>træffet til UG – alle der var med på træffet fik noget med der fra de kunne bruge. <b>JS:</b> vil gerne bruge sin uddannelse på de "voksne" næste uge. <b>Andre tiltag:</b> Michael vil gerne kunne vælge et par stykker ud for at tage dem med til Kolding. Bestyrelsen skal informeres inden det sker, da det er dyrt og der skal findes en passende egenbetaling.</p>
Pkt. 6: Juleafslutning.	<p><b>JS:</b> ungdommen vil gerne udfordre seniorerne – spille ungdom mod senior – spille fra 18 – 19.30 d. 12. december. <b>BH:</b> banerne fra 20 – 21 afbestilles og klubben lejer flere baner fra 18 – 19.30. Der skal bestilles gløgg og æbleskiver. <b>BH-MN-JS</b> sætter sig og finder ud af det – evt. sammen med <b>Annette Bilstoft</b> og <b>Connie</b>. Kommer med et udkast til afslutningen. Forslag om at klubben betaler for æbleskiver evt. drikke. Spørge om et tilbud fra hallen.</p>
Pkt. 7: Eventuelt.	<p><b>BH:</b> vi har brug for spillere der aldrig har bowlet før. Der er et arrangement d. 12. januar 2013 i idrætshallen – håber der er nogen der vil deltage fra SMUT. Unionen fjerner pengepræmier fra mesterskaberne = flere penge og mindre startgebyrer? Flere tilmeldinger? NEJ! Forslag: det vil være bedre med et større handicap – det giver en bedre fordeling - handicap skal køre som ekstra række – så har vi alle en chance. <b>BH</b> skriver til FBWU's formand ang. forslaget med en handicaprække. <b>Ny dato for næste møde: onsdag d. 9. januar 2013 kl. 19.00 i hallen.</b></p>
Underskrifter:	<p>Formand: <b>Bent Hemmingsen</b> Referent: <b>Jette Krojler</b></p>